

**FORM 12****Deadline:  
2 Sep 2024**

**HKTDC Hong Kong Electronics Fair  
(Autumn Edition) 2024**  
**香港貿發局香港秋季電子產品展2024**  
**13-16/10/2024**

**Return to :**  
 HK Recording Industry Alliance Ltd  
 Units 907-909, 9/F., FTLife Tower  
 18 Sheung Yuet Road , Kowloon Bay  
 Kowloon, Hong Kong  
 Tel: (852) 2520 7000  
 Fax: (852) 2882 6897



**HONG KONG RECORDING INDUSTRY ALLIANCE LIMITED**  
**香港音像聯盟有限公司**

## **Marketing Events & Show Cases (MES-2024A)**

### **TARIFF FOR THE PUBLIC PERFORMANCE OF SOUND RECORDINGS**

Effective 1 January 2024

1. This tariff applies to the public performance of sound recordings, solely as background music, in marketing events & show cases such as exhibition stands or road shows within the repertoire of HKRIA.
2. Licence Fee:

Floor Area	Licence Fee (per day)
Under 200 sq.ft.	HK\$2,187
Over 200 sq.ft.	HK\$3,165

3. General Conditions
  - a) Licence Fee is payable in advance of event for unlimited public performance of any or all sound recordings within HKRIA's repertoire at a single performing occasion at a premises.
  - b) The classification of any events under marketing events & show cases of this tariff shall be at the sole discretion of HKRIA.
  - c) This tariff rate may be revised from time to time by HKRIA.
  - d) This tariff, Marketing Events & Show Cases (MES-2024A), supersedes all previous editions of tariffs for Marketing Events & Show Cases and shall have effect from 1<sup>st</sup> January 2024.



HONG KONG RECORDING INDUSTRY ALLIANCE LIMITED

香港音像聯盟有限公司

Units 907-909, 9/F., FTLife Tower, 18 Sheung Yuet Road, Kowloon Bay, Kowloon, HK  
香港九龍九龍灣常悅道 18 號富達中心 9 樓 907-909 室

Tel 電話: 2520 7000 Website 網址: www.hkria.com  
Fax 傳真: 2528 3979 / 2882 6897

APPLICATION FOR SHORT TERM LICENCE FOR PUBLIC PERFORMANCE OF SOUND RECORDINGS AND/OR MUSIC VIDEOS  
音像版權公開播放錄音製品及/或音樂錄像製品短期牌照申請表

1. PARTICULARS OF LICENSEE 持牌人資料

Company Name 公司名稱 \_\_\_\_\_

Address 地址 \_\_\_\_\_

Telephone No. 電話 \_\_\_\_\_ Fax 圖文傳真 \_\_\_\_\_ B.R. No. 商業登記號碼 \_\_\_\_\_

Contact Person 聯絡人 \_\_\_\_\_  Miss 小姐 /  Ms. 女士 /  Mr. 先生 Position 職位 \_\_\_\_\_

Contact Tel 聯絡電話 \_\_\_\_\_ Email 電郵 \_\_\_\_\_

2. PARTICULARS OF SHORT TERM EVENTS 短期活動資料

(Please use separate sheet as attachment for the third event and onward but held at the same location 關於在同一活動地點舉行的第三項或以上活動的資料，請用另頁填報)

Name of Event 活動名稱 \_\_\_\_\_ Event Location 活動地點 / Booth No. 攤位編號 \_\_\_\_\_

- \_\_\_\_\_
- \_\_\_\_\_

3. EVENTS TYPE 所屬活動類別

(Please tick the appropriate industry 請選出所屬行業)

- Concerts 演唱會  Marketing Events & Show Cases 宣傳活動及展覽  
 Fashion Shows 時裝表演  Show Businesses & Entertainment Events 演藝及娛樂性表演  Others 其他 \_\_\_\_\_

Date of Event 活動日期 (dd/mm/yy, 日/月/年)	Total Event Duration 活動總時限	Total No. of Event Day 總活動日數	Total No. of Audience 總觀眾人數	Floor Area of the Event (sq.ft.) 活動範圍面積 (平方呎)	Others 其他
1. _____	_____	_____	_____	_____	_____
2. _____	_____	_____	_____	_____	_____

4. DECLARATION AND UNDERTAKING 聲明及承諾

We/I expressly declare that we/I have not engaged in and will not engage in any act specified below.

吾等/本人明確聲明並沒有及將不會進行下述所列的行為:-

- Include any Work (as defined in the Terms and Conditions for HKRIA Public Performance Licences) in any broadcast, or copy, reproduce, remix, re-record, edit or otherwise deal with any Work, or do any other act which may infringe the copyright subsisting in any Work for any purpose whatsoever; or  
將作品(指 HKRIA 公開播放牌照條文所界定的作品)包括在廣播內、或複製、製作複製品、重新混音、複錄、編錄或用其他方式處理作品，或因任何理由作任何其他可能構成侵犯作品版權的行為；或
- Publicly perform any Work other than using authorized and legitimately purchased Work.  
公開播放任何未經授權或非法購買的作品。

We/I expressly undertake to apply for a separate licence from HKRIA for the purpose specified in (a) above.

吾等/本人明確承諾就上述(a)所列的目的向 HKRIA 申請有關許可。

We/I declare that the information given above is true and accurate in each and every respect. We/I have read and understood the Terms and Conditions for HKRIA Public Performance Licences stated overleaf and on the appendix (if any) attached hereto and confirm our/my agreement to and acceptance of such Terms and Conditions if HKRIA agrees to accept the above application and issue a licence.

吾等/本人保證以上填報之資料正確無誤。吾等/本人已閱讀及明白本表格背面所印的 HKRIA 公開播放牌照條文或另附之條文，倘若香港音像聯盟有限公司同意接受以上申請及頒發牌照，吾等/本人同意接受有關之條文與條款。

Signature of Applicant & Company Chop 申請人簽名及公司印章	Name of Applicant 申請人姓名	Position of Applicant 申請人職位	Date of Application 申請日期
---	----------------------------	--------------------------------	-----------------------------

FOR OFFICE USE ONLY 本公司專用

ACCEPTANCE 申請接受

We HKRIA confirm acceptance of the above application. The Licence Fee payable by the Licensee falls within the Tariff Rate for \_\_\_\_\_ and the Licence Fee for Event(s) is \_\_\_\_\_ and should be paid within 7 days before the commencement of the Event Period. A formal licence will be issued upon receipt of full payment.  
本公司確認接受 貴公司以上申請，持牌人所付之牌照費屬於收費表 \_\_\_\_\_，其活動牌照費 HK\$ \_\_\_\_\_ 須於活動期開始前七天內全數繳付。正式牌照將於全數繳付後發出。

Handled by \_\_\_\_\_ Date \_\_\_\_\_ Checked by \_\_\_\_\_